
 

 

 
 

Studentrådet IE 
        

 
Møtereferat Studentrådet IE 
 
 
Sted: Gamle elektro, møterom G108 
Tid: 16:15-18:00   
Dato:  17.10.23 
 
Til stede: Helene Randem Lunde (FTV), Didrik Nohre Lønvik (FTV), Magnus Dag 

Oseid (FTV), Marte Eriksen Hensema (IIKG), Mahamed Aseyr Ahmed (IIR), Andrea 

Dammen (IDI), Sofia Serine Mikkelsen (IDIG), Eline Lædre (IIKG), Kristoffer Ngai 

Ulvahaug (IIR), Kjartan Van Dijk Festøy (IES), Per Kvarberg (IESG), Johanne 

Krogholm Sand (IMF), Hanna Vodopec (IDI), Luca Rieger (IEL), Matias Sunde 

Øiesvold (IMF), Eline Lædre (IIKG), Peder Brandstorp Sanden (ITK), Maiken Aurora 

Andersen Gjerdseth (ITK), Tuva Brandsdal Horgen (IIK), Emil Johnsen (ITK), Hannah 

Fagerli Ranheim (IEL), Morten E Althe (STi) 

Frafall: Helle Nilsen Elvebakk (LTV), Anders Robstad (IDI), Odd Arne Fosse (FTV), 

Espen Aglen (IEL) 

Møteleder: Magnus Dag Oseid 

Referent: Kristin Eggen 
 
Saksliste: 
Innkalling 17.10.23 og møtereferat 05.09.23 ble godkjent i møte. 
 
Runde rundt bordet  
IEL- Deltatt på seminar, fått støtte og arrangert åpent kontor for Emil-studentene. Møte med 

instituttledelsen og deltatt i utvidet ledergruppemøte. Også hatt møter med FTV.  

IIK Gjøvik - Deltatt på SP-møte. Deltatt på KTV Kick-off for KTVer i Gjøvik. SP-konsulenten leide 

lokaler på Grand Hotel i Gjøvik, siden de ikke kunne komme på TVK i Trondheim. Det ble en 

suksess, mange engasjerte studenter. Arrangert møte med de nye KTV-ene på instituttet, også 

mange engasjerte studenter der. Forbereder oss nå til det årlige kvalitetsseminaret, som er fra 

onsdag-torsdag denne uka.  

IMF - -Deltatt i 3 øvingsforelesninger og intervjurunder da IMF skal ansette en ny førstelektor på 

bachelor/forkurs. Den som ble ansatt var en ekstremt dyktig foreleser, så det var nice     

Kontortid og ULG Møte. 

•  ULG-møte  

•  Kontortid  



•  Fant ny PTV  

•  Vært med på rekrutteringsprosess 

 

IIK Trondheim - (IIK) Hatt dialogmøte med alle KTV'er og studieprogramleder, fått valgt KTV for 1. 

og 2. klasse (MSTCNNS), fått igang studentkontaktordningen med stor suksess Godt oppmøte 

på Komtekloungen begge onsdagene.  

IDI- Siden sist (IDI): Deltatt på utvidet ledergruppemøte, valgt ny KTV for 4.klasse, kriga litt med 

IT1001-studasser som kaster elever ut fra halvtomme leserom! 

IDI): Deltatt på utvidet ledermøte med instituttledelsen og startet arbeidet med å finne et par nye 

KTV´er, men labert akkurat nå 

 

ITK - TK:  

Dialogmøter 

Oppstartsmøte med KTV 

Åpent kontor 

Workshop om utveksling 

IES (Gjøvik):  

• Søkt og fått velferdsmidler til "kaffetorsdag" til alle studenter på instituttet.  

• Deltatt på SP-møte.  

• Hatt litt dialog med administrasjonen på IES/IEL lokalt på Gjøvik. 

• Hatt KTV-møte med forventningsavklaring og informasjon. 

• Satt opp forms som studentene kan skrive inn til anonymt.  

IEL(bachelor) : 

• Hatt Utvidet ledergruppe møte  

o Nevnte dette med arbeidsmiljøundersøkelsen (ledelsen synes IKKE det var kult)  

• Send en sinna epost til NestlederUtdanning  

o Pågående arbeid/krangel angående 2-årige program H2024 på IEL  

▪ Massiv feilkommunikasjons mellom Institutt og fakultet 

▪ Dårligkommunikasjon ut til studentene 

▪ Uklarheter rundt NTNUs egne regler/retningslinjer 

• Fått opplevd/sett hvordan vi forbedrer pedagogikk i de emnene vi har ansvar for. Dette 

med bakgrunn i FTS og annen ingeniørfaglig pedagogikk forskning 

AU- •  Vært i Khrono og meldt om SFU-ordningen: https://khrono.no/direkte-flaut-for-

kunnskaps-norge-a-avvikle-sfu-ordningen/818185  

• Mye arbeid rundt statsbudsjett og påvirkning opp mot NSO og politiske partier 

•  Valg! Studentvalget er rett rundt hjørnet, mye organisatorisk arbeid rundt dette.  

•  Vi har nå vedtatt to nye plattformer!  

• læringsmiljøpolitisk plattform  

https://khrono.no/direkte-flaut-for-kunnskaps-norge-a-avvikle-sfu-ordningen/818185
https://khrono.no/direkte-flaut-for-kunnskaps-norge-a-avvikle-sfu-ordningen/818185


• utdanningspolitisk plattform  

•  Vi har også vedtatt Etiske retningslinjer og retningslinjer for trygg organisasjon i Studenttinget 

NTNU 

FTV- Delt ut velferdsmidler. Gjennomført oppstartsseminar. Sendt inn høringssvar på 
læringsmiljøpolitisk-plattform. Ansettelsesutvalget. SR-ing og SR-siving. 
Medarbeidersamtaler. Planlagt tur til Ålesund. 

• IE-studieutvalget 

• Opplæring av PTV 

• Brukes PTV-ene effektivt 

• IE-utdanning 

• Rutiner rundt forsinket sensur 

• Ledergruppemøte 

• Trusselbilde 

• Økonomi 

• Bekymring rundt SHoT 
 

OR-sak 28/23- Mail om digitale læringsressurser 
Helene presenterte saken. FTV-ene og utdanningsledelsen har utarbeidet en e-post 
som går ut til alle forelesere og oppfordrer dem til å tilby gode digitale 
læringsressurser. 

▪ Alle undervisere har fått den på sin private e-post og det er publisert på 
innsida. 

▪ Oppfordrer alle ITV-ene og informere om dette til studenter og forelesere. 
 
OR-sak 29/23- Valg 
Helene orienterte om saken. Vi vil oppfordre alle til selv, eller be KTV, gå i 
forelesninger for å reklamere for valget og øke synligheten vår. Man kan fortsatt stå 
på stand. Er en god ide å komme med et eksempel på en sak man har jobbet med og 
fått gjennom. 

▪ Nominasjonsperiode 23.10-03.11, uke 43-44 
▪ Valgperiode  06.11-09.11, uke 45 
▪ Kan koble på linjeforeningene i valget. Delta har valg via Linjeforening.  
▪ Lettere å gjennomføre valg i mindre foreninger.  
▪ Helene har laget en oversikt, legger ved skjema på teams kanalen. Prøve å 

dekke flest mulig studenter 1.-4.kl. 
▪ Dette gjelder også for Gjøvik og Ålesund. 

 
SR-sak 30/23- PTV-opplæring 
Didrik presenterte saken. Foreslår opplæring av PTV-ene i starten av semesteret. 
Forslag å gjøre dette i samarbeid med utdanningsledelsen på fakultetet. Runde med 
tanker og ideer til hva som burde inkluderes i en slik opplæring. 
Dere som er PTV: Hva skulle dere ønske dere visste da dere startet som PTV? 
Innspill: 

▪ Positivt med et felles opplæringsseminar. En felles forventningsavklaring.  
▪ IIK har overlapp ITV/ PTV, men greit å ha en felles rolleavklaring.  
▪ Definere rollen på en bedre måte.  



▪ Studentrådene HF og SU har valgt å ha et skille mellom ITV og PTV-rollen. De 
har en uformell oppstartsamtale med leder for studieprogrammet og 
oppfølgingsmøte. PTV får kompensasjon for arbeidet. 

▪ Forslag om at PTV må fylle ut et skjema for å sikre informasjonsflyten. 
▪ I stillingsinstruksen til ITV står det at: 

o Sørge for at det sitter PTV i alle studentråd. 
o Koordinerende rolle ovenfor KTV og PTV. 
o De skal jobbe for å aktivt innhente informasjon fra PTV. 

▪ Hvis dette blir adskilt er det kun PTV som skal delta på studieprogramråd. Det 
skal være en løpende dialog ITV og PTV. 

▪ IMF har nå skilt det ut, men vi har en løpende dialog. Fungerer fint. 
▪ Fakultetet ønsker å bidra i en felles opplæring.  
▪ I instruksen står det at FTV skal bidra. Dette kan skje ved oppstart. 
▪ Studentdemokratiet har hatt ansvar for opplæring av tillitsvalgte. 
▪ Dette bør formaliseres slik at ting gjøres likt. 

 
SR-sak 31/23- ITK- informasjon om prosjektoppgave 
Maiken presenterte saken. ITV-ene på ITK har fått tilbakemeldinger om at studenter 
ikke var helt fornøyd med informasjon om prosjektoppgave. Det ble sendt ut en 
spørreundersøkelse til studentene på ITK om rutiner rundt valg av prosjektoppgave 
for å kartlegge utfordringene. Resultat ble presentert på instituttet. Det ble 
gjennomført en workshop med instituttet om prosessen rundt valg av 
prosjektoppgave og forslag til endringer. Resultatene ble presentert i møte. 

• Nettsiden ble oppdatert og rutiner endret. 

• Ny undersøkelse ble sendt ut i etterkant som viser at tiltakene som er gjort har 
vært positivt. 

• Også veilederne har gitt tilbakemelding om at organiseringen har blitt bedre. 
 

SR-sak 32/33- SHoT-tilleggsundersøkelse 
Magnus presenterte saken. Dystre tall. Det ble tatt opp på Ledergruppemøte. FTV- 
kom med innspill om at dette bør sees i sammenheng med at IE-studentene generelt 
har stor arbeidsmengde. Dårleg samsvar på tvers av emner på studieprogrammet.  
Man trenger tid til å reflektere, trene, lage sunn mat, sove, osv. Informative øvinger.  
  
Hvilke saker kan tas opp med instituttene for å bedre den psykiske helsa? 
Innspill: 

▪ Elsys, arrangerer temakvelder, sosialt ansvarlig, frokoster. 
▪ Identitetsareal er viktig for et godt studiemiljø, hvor en kan danne relasjoner.  
▪ Frivillighet. 
▪ Tihlde, arrangerer stressmestringskurs i regi av Sit i eksamensperioden. 
▪ SiT har flere mestringskurs og det bør være et tettere samarbeid mellom 

instituttene og SiT. 
▪ Eksamensboost med frokost. 
▪ ITK, sosialansvarlig, betalt. Arrangerer blant annet Lunsjvenn. 
▪ IIK, lunsjvenn, lavterskel sosiale aktiviteter, filmkveld med støtte fra instituttet  
▪ IMF, lunsjvenn, flere klasser søker på velferdsmidler, instituttet gir støtte til 

øremerkede grupper. 
▪ Viktig og få en god start og bli inkludert i studiemiljøet, må settes inn ressurser 

over tid. Studieveileder bør få god opplæring på hvilke tilbud som finnes for 
studentene. Hvordan undervisningen er lagt opp har også betydning. 



▪ IIK, ITV informerte om sin rolle på teknostart. Studieveileder og 
studieprogramleder skulle også ha vært presentert. 
 

Eventuelt 
IIK- Fakultetene IE, NV og IV hadde et informasjonsmøte for internasjonale studenter 
hvor det ble informert om linjeforeningene uten å involvere linjeforeningslederne. 
Dette førte til noe ekstraarbeid. Det bør gis en tilbakemelding om at det må være en 
dialog neste gang. 

• Internasjonale studenter er ikke nødvendigvis knyttet til et institutt som gjør det 
vanskelig for internasjonale studenter og knytte seg til en Linjeforening. 

• Vanskelig å ordne brukere for eksterne studenter. 
 
Søknadstallene ved NTNU har gått drastisk ned for internasjonale søkere. 
Regjeringen har forslått å gi stipend til 200 søkere utenfor Erasmus.  
 
Møtekritikk 
Bra møte og gode diskusjoner. 
Godt politisk arbeid. 
Minner om at alle må fylle ut skjema om å gå i forelesninger. 
Husk å mute i pausen på teams. 
 
 
 
 


